

Title (en)

SAILING BOARD WITH FIXING DEVICE FOR A FIN.

Title (de)

SEGELBRETT MIT EINER BEFESTIGUNGSSANORDNUNG FÜR EINE FINNE.

Title (fr)

PLANCHE A VOILE AVEC DISPOSITIF DE FIXATION POUR UN AILERON.

Publication

EP 0063156 A1 19821027 (DE)

Application

EP 81903128 A 19811113

Priority

DE 3043052 A 19801114

Abstract (en)

[origin: WO8201694A1] The fin (1) of a sailing board must be fixed and removed with little handling. The fixing device required to this effect should be installed on the board, during the manufacturing thereof, without high cost. To this effect, in the lower portion (3) of the board there is formed a profiled groove (4) open at one end. On the upper portion of the fin (1) there is mounted a profiled part (7) of which the cross-section area corresponds to the cross-section area of the groove (4).

Abstract (fr)

L'aileron (1) d'une planche a voile doit pouvoir etre fixe et enleve avec peu de manipulations. Le dispositif de fixation necessaire a cet effet doit pouvoir etre monte sur la planche, lors de sa fabrication, sans trop de frais. A cet effet, dans la partie inferieure (3) de la planche est formee une rainure profilee (4) ouverte a une extremite. Sur la partie superieure de l'aileron (1) est montee une piece profilee (7) dont la section transversale correspond a la section transversale de la rainure (4).

IPC 1-7

B63B 35/72; B63B 41/00

IPC 8 full level

B63B 41/00 (2006.01); **B63B 35/79** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 32/66 (2020.02); **B63B 2035/009** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8201694 A1 19820527; DE 3043052 A1 19820708; EP 0063156 A1 19821027; FR 2494210 A1 19820521; FR 2494210 B3 19830805;
JP S57501840 A 19821014

DOCDB simple family (application)

EP 8100179 W 19811113; DE 3043052 A 19801114; EP 81903128 A 19811113; FR 8121001 A 19811110; JP 50364881 A 19811113